
P R O T O K Ó Ł  Nr XII/12 
z  sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska  

odbytej w dniu  23 lutego  2012 roku w godzinach  900- 1330 

 
Obecni  radni  wg  załączonej  listy  obecności.

 

Obecni  sołtysi  wg  załączonej  listy  obecności. 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Sekretarz Gminy  
p. Teresa Magier, Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk,   Radny Rady Powiatu p. Mirosław  
Bartoś,   Dyrektor Zespołu Szkół  Samorządowych  p. Magdalena Chrzanowska,  pracownicy 
Urzędu Gminy p. Krzysztof Kalinowski i p. Ireneusz Petkowicz, p. Maria Sokołowska, 
redaktor Wspólnoty p. Teresa Ptak.  
 
Porządek obrad: 
1.Otwarcie  i sprawy organizacyjne  

-  stwierdzenie quorum 
      -  przyjęcie  protokołu z poprzedniej sesji 
      -  ustalenie porządku obrad. 
2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 
    - Przewodniczącej Rady Gminy 
    - Wójta  Gminy 
    - Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 
3. Gospodarka Komunalna na terenie Gminy 
4. Ocena realizacji inwestycji za rok 2011 
5. Podjęcie uchwały w sprawie: 
    1/ rozpatrzenia skargi na działanie Dyrektora Zespołu Szkół Samorządowych  w   
        Komarówce Podlaskiej  
    2/ przyjęcia programu usuwania azbestu z  terenu  Gminy Komarówka Podl.  
    3/  zmiany budŜetu gminy na rok 2012. 
    4/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu na zakup ambulansu  
        sanitarnego 
    5/  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu na realizacje projektu  
         „ Regionalna Sieć Szerokopasmowa Lublin północny-wschód”  realizowanego w  
         ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego 2007-2013,  
        Oś Priorytetowa IV – Społeczeństwo Informacyjne, Działanie 4.1  Społeczeństwo  
        Informacyjne   współfinansowanego  ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju  
        Regionalnego. 
6.  Interpelacje i  zapytania. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Wolne wnioski. 
9. Zamknięcie  obrad. 
 
Przewodnicząca  Rady  Gminy p . Marta Grabińska  - dokonała otwarcia  sesji. Powitała 
wszystkich  przybyłych. 
a/ stwierdziła  na podstawie  listy  obecności, iŜ Rada  jest  władna  do  podejmowania  
uchwał  poniewaŜ  na  15  radnych  ustawowego  składu  w  sesji  uczestniczy  -   12 radnych 
 
b/ protokół z  ostatniej  sesji był wyłoŜony do wglądu,  wzorem poprzednich sesji proponuję  
przyjęcie bez odczytywania 
Poprosiła o  uwagi. 
 



Uwag nie zgłoszono. 
 
Protokół  został przyjęty jednomyślnie – 12za. 
 
c/ proponowany porządek obrad Państwo  otrzymali  - czy są uwagi? 
 
Uwag nie  zgłoszono. 
 
Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie  - 12 za. 
 
Ad.2. Przewodnicząca  Rady  Gminy p . Marta Grabińska   - w okresie międzysesyjnym  
pełniłam dyŜury w Urzędzie Gminy , uczestniczyłam  w  pracach komisji  stałych Rady 
Gminy, reprezentowałam Radę Gminy na  spotkaniach organizowanych na terenie gminy. 
 
Wójt Gminy  - w ostatnim czasie  odbyły się  zebrania sprawozdawcze  w jednostkach OSP, 
- została wyremontowana posadzka  na duŜej  sali w remizie OSP Komarówka Podl. 
-  przeprowadziliśmy nabór  wniosków na wymianę pokryć dachowych – dotyczy  osób  
   prywatnych, 
- brałem udział w spotkaniu   dotyczącym sieci szerokopasmowej – Inetrenetu, 
- przygotowujemy  na 2013 rok projekt  do  ZAPIECKA – promocja Gminy  
  „ Gmina Komarówka Podl. wczoraj i dziś”. 
- uczestniczyłem w spotkaniu w sprawie Zakładu Energetycznego 
- uczestniczyłem w naradzie  u pana wojewody – były poruszane kwestie  deficytu budŜetu  
  oraz szkół. 
-  odbyliśmy spotkanie z Dyrektorem szkoły orz Kierownikiem WTZ w Kolembrodach 
- uczestniczyłem w spotkaniu z  marszałkiem  Sosnowskim  w sprawie złoŜenia wspólnego  
  wniosku na kolektory słoneczne – na Komarówkę  przypadłoby 85-89  no i forma losowania. 
- odbyło się teŜ spotkanie w Radzyniu Podl. -  Związek Komunalny Gmin w Adamkach  
   zaproponował przejęcie obsługi gospodarki śmieciowej, 
- brałem udział we wszystkich uroczystościach jakie odbyły się na terenie gminy 
- na bieŜąco prowadziłem  sprawy Urzędu oraz przyjmowałem interesantów. 
 
Przybył radny Andrzej Kowalczyk – obecnych 13 radnych. 
 
Przewodnicząca  Rady  Gminy p . Marta Grabińska   - przedstawiła treść uchwały RIO  w 
sprawie  prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Komarówka Podl. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu  radny Tomasz Weremczuk 
w czasie  od ostatniej sesji   spotykaliśmy się 1 raz, omawialiśmy proponowane zmiany  w 
budŜecie gminy na 2012 rok  oraz  zapoznaliśmy się z projektami uchwał przygotowanymi na 
dzisiejszą sesję. 
 
Przewodniczący  Komisji Oświaty p. Bogdan Wetoszka  -   nasza Komisja  spotkała się 1 
raz, zajmowaliśmy się  rozpatrzeniem sprawozdań merytorycznych  GOPS, GCK i biblioteka. 
 
Przybył  radny Sławomir Ilczuk oraz radna Renata Łukaszuk  - obecnych  13 radnych. 
 
 
Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej p. Jan  Abramczuk -  Komisja  nasza   spotkała się  
2 razy  –  zajmowaliśmy się skargą  p. Sokołowskiej na Dyrektora ZSS w Komarówce Podl. 



 
Ad.3.  Wójt Gminy – gospodarka  komunalna będzie  omawiana w zakresie mienia 
komunalnego – otrzymaliście Państwo wykaŜ działek w poszczególnych wsiach – co 
posiadamy i jak to jest zagospodarowane. 
Gospodarka komunalne to  równieŜ oczyszczalnia ścieków i wszystkie sprawy związane z 
wywozem nieczystości, nasz zakład komunalny równieŜ. 
Nasz Zakład nie prowadzi jeszcze działalności, kapitał jaki  przekazaliśmy  jest na koncie w 
BS, myślimy by jak najszybciej  ruszyć z działalnością  ale musimy  zdecydować o 
dofinansowaniu zakupu sprzętu.  
Oczyszczalnię ścieków obsługuje p. Petkowicz, mamy tam częste awarie , koncepcja remontu 
jest ale w grę wchodzą pieniądze, będzie to  spore obciąŜenie dla budŜetu. 
Zmieniła się  ustawa śmieciowa – musimy zmienić zasady zbierania odpadów – śmieci . 
Według nowej ustawy  odbiór śmieci naleŜy do Gminy , to my musimy ustalić  sposób i 
zakres odbioru śmieci, ogłosić przetarg i zapłacić a potem obciąŜyć mieszkańców. 
Jest propozycja ,Związek Komunalny Gmin w Adamkach chce przejąć te zadania  ale 
prawnie  nie jest to jeszcze ustalone.  
UwaŜam, Ŝę dobrze by było byśmy jako gmina mieli wpływ na  częstotliwość odbioru tych 
śmieci i cenę  wywozu. 
 
Radny Grzegorz Grzesiakowski – koszt energii elektrycznej na oczyszczalni  w 2010 i 2011 
roku . 
 
Pan Henryk Borowik – jak odbiór śmieci będzie wyglądał w roku bieŜącym? 
 
Wójt Gminy – jeszcze na starych zasadach – tak jak było dotychczas. 
 
Radny Grzegorz Grzesiakowski – problemy w oczyszczalni ścieków -  kolektor i co 
jeszcze? 
 
Pan Ireneusz  Petkowicz – największy problem to stary kolektor , jest on najbardziej 
zniszczony, najbardziej zapiaszczony odcinek to od Groszka do oczyszczalni. 
Remont to kwestia pieniędzy. 
 
Radny Bogda Wetoszka -  koszt modernizacji? 
 
Pan Ireneusz Petkowicz – ok. 2 mln. zł. 
 
Radny Bogdan Wetoszka -  co zrobić  by oczyszczalnia  wypracowała na siebie – 
generowała koszty? 
 
Pan Ireneusz Petkowicz – podnieść koszt ścieków, od 2002 roku są na tym samym 
poziomie. 
Za 2011 rok  - koszty oczyszczalni – 125 518 zł.,  wykonanie  97 229 zł. 
Oczyszczalnia przerabia 80 tys. m3   z czego tylko  za 20 tys.m3  jest płacone. 
 
Przybył radny Jan Borowik – obecnych 14. 
 
Pan Józef Wiszniewski – problemy z oczyszczalnią były prawie od samego początku jej 
istnienia a szczególnie na tym podmokłym odcinku, ale i tak juŜ długo to funkcjonuje, 
przecieŜ to teŜ się zuŜywa. 



 
Pan Ireneusz Petkowicz -  wpływu na to nie mamy, moŜemy jedynie to zabezpieczyć. 
 
Radny Jan Abramczuk – byliśmy na miejscu z Komisją, dyskutowaliśmy o kosztach ale jest 
mowa o  gospodarstwie komunalnym to być moŜe jak rozpocznie działalność to sytuacja się 
poprawi. 
 
Wójt Gminy – Zakład mamy zarejestrowany, mamy 70 tys. zł. na koncie ale pozostaje 
kwestia zakupu sprzętu – by coś nabyć to koszty znacznie tą kwotę przewyŜszają i pozostaje 
szukanie sposobu na dofinansowanie zakładu, moŜe być kredyt ale my jako Gmina 
musielibyśmy ręczyć.  Musimy zdecydować- co kupić i za ile. 
Dobrym przykładem jest PRYZMAT  wohyński ,  otrzymują dotację z Gminy  ale  i sami 
wypracowują zyski. 
 
Radny Grzegorz Grzesiakowski – na ostatnim posiedzeniu Komisji BudŜetowej była mowa 
o likwidacji  Posterunku  Energetycznego, pozostają tam budynki o zakupie których moŜna 
by było pomyśleć z przeznaczeniem dla naszego zakładu komunalnego. 
Ten budynek był kiedyś  Gminny – naleŜałoby zorientować się jak Zakład Energetyczny go 
przejął. Tam jest dobre zaplecze – magazyny dla  zakładu. 
Otrzymaliśmy wykaz gruntów komunalnych  - naleŜy go przeanalizować, które z nich  mogą 
być sprzedane. 
 
Wójt Gminy – odnośnie posterunku energetycznego -  będzie do sprzedaŜy jeŜeli  nasi 
pracownicy fizycznie przeniosą się do  innego zakładu. 
Kwestia pieniędzy – będzie zaleŜało jak to zostanie wycenione oraz ekonomiczne 
uzasadnienie. 
Przeanalizować wykaz  gruntów komunalnych – co w danej miejscowości jest  i co moŜna z 
tym zrobić. 
 
Radny Bogdan Wetoszka – zakład komunalny – czy były robione wyliczenia w jakim 
okresie mogłyby  zwrócić się  wydatki  poprzez generowanie zysków przez zakład. 
 
Wójt Gminy – wstępnie liczone były koszty zakupu potrzebnego sprzętu  przy składaniu 
wniosku na dofinansowanie – potrzeba ok. 200 tys. zł. 
Kalkulacja – kiedy to się zwróci nie była wykonana. 
 
Ad.4. Wójt Gminy -  przygotowaliśmy wykaz inwestycji zrealizowanych w 2011 roku – 
załącznik do protokołu. 
 
Radny Bogdan Wetoszka -  zakres prac przy budynku UG – chodzi o remont dachu? 
 
Wójt Gminy – wymiana pokrycia dachowego – na starej papie połoŜona jest nowa. 
 
Radny Jan Abramczuk – co ze zmniejszeniem  naszych drzwi garaŜowych w remizie? 
 
Wójt Gminy – będą zmniejszone ale będzie to wykonane  wiosną.  
 
Radny Grzegorz Grzesiakowski -  słowa podziękowania dla Pana Wójta za remont Floriana 
- wygląda super. 



Podziękowania równieŜ za  Dom Kultury a szczególnie za Izbę Pamięci – stworzył Pan  
zielone światło dla nas. 
Radny Jan Borowik – okres gwarancji na dach na budynku UG , co to za  budynek  na Placu 
Wolności? 
 
Wójt Gminy – budynek na Placu Wolności to ten co mieszkają Gusie, a gwarancja to wydaje 
mi się, ze jest na 36 miesięcy ale sprawdzę i powiem dokładnie. 
 
Radny Grzegorz Grzesiakowski -  w remizie kończy się juŜ remont poddasza, wykonywany 
jest on głównie z funduszu sołeckiego ale chodzi mi o to kiedy będzie juŜ moŜna  z tych 
dobrodziejstw korzystać? 
 
Radny Andrzej Kowalczuk – jeszcze nie było odbioru, są drobne poprawki. 
 
Pan Stanisław Golanko – gwarancja na Floriana? 
 
Wójt Gminy – jest gwarancja na Floriana. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – w 2011 roku było sporo inwestycji, 
wszystkim bardzo podobał się ORLIK. 
 
Ad.5 1/.  Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska -  przedstawiła treść skargi 
złoŜonej przez p. Sokołowską na Dyrektora Zespołu Szkół  Samorządowych, opinię radcy 
prawnego p. Andrzeja Latocha  oraz odpowiedź  na skargę p. Magdaleny Chrzanowskiej. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bogdan Wetoszka – Komisja nasza 
zajmowała się  tą sprawą na 2 posiedzeniach 
- 9 lutego br- obecna była p. dyr. Magdalena Chrzanowska, 
- 20 lutego br. odbyło się kolejne spotkanie w którym uczestniczyły obie Panie i obie składały 
wyjaśnienia. 
Zgodnie ze wskazówkami radcy prawnego Komisja nasza winna odnieść się do zarzutów 
formalnych  i tak teŜ uczyniliśmy. 
Przedstawił  stanowisko Komisji – skarga została uznana za niezasadną  
oraz uzasadnienie  - załącznik do protokołu. 
 
Pani Maria Sokołowska – Proszę Państwa napisałam skargę  z powodu  nie wywiązywania 
się Pani Dyrektor  z obowiązków słuŜbowych, nieznajomości prawa, której skutki ponosiłam 
ja jak  równieŜ  bezpodstawnego szargania mojego dobrego imienia. 
Chciałabym ustosunkować się do wypowiedzi Pani Dyrektor na piśmie. 
Skargę napisałam 30 grudnia 2011 r. a złoŜyłam dopiero 23 stycznia br. gdyŜ miałam  jeszcze 
nadzieję na  porozumienie się. 
Nie zgadzam się z tym co Pani Dyrektor napisała, napisała co chciała a ja chciałabym 
ustosunkować się do wyjaśnień przedstawionych przez Panią Dyrektor . 
UwaŜam,  Ŝe to co naleŜy się pracownikowi trzeba mu wypłacić , pracownik nie musi o to 
prosić na kolanach.  
śyjemy w Państwie prawa i nie pozamykacie  wszystkim ust, kaŜdy ma prawo  ubiegać się o 
swoje. 
Proszę Wysoką Radę o umoŜliwienie mi  wglądu do dokumentów  i  ustosunkowania się  do  
wypowiedzi pani Dyrektor na moje zarzuty. 
 



Wójt Gminy – bardzo Ŝałuję, Ŝe  ta skarga wpłynęła, zanim do tego doszło chciałem 
zorganizować spotkanie by to wszystko wyjaśnić  rzetelnie i uczciwie  , poprosiłem o 
spotkanie obie Panie ale p. Sokołowska  wyprosiła p. Chrzanowską z mojego gabinetu nie 
chcąc rozmawiać. 
Prosiłem by Pani tej skargi nie składała. 
Czy jest to wniosek formalny, Ŝe Pani chce wglądu do dokumentów i czy to wniesie coś 
nowego do sprawy, jeŜeli nic to skarga winna być rozpatrzona a jeŜeli wniesie to dalej winna 
zająć się tym Komisja Rewizyjna a potem rozpatrzenie   prze Radę. 
Dokumenty złoŜone przez Panią dyrektor  to są kopie dokumentów z Pani teczki akt 
osobowych . Na chwilę obecną brak jest podstaw by twierdzić, Ŝe  pisma i inne dokumenty  
kopie których przedłoŜyła Pani Dyrektor  nie są autentyczne. 
Nie zgadzam się z zarzutami wobec Pani Dyrektor, Pani  Dyrektor  podlegała ocenie  
Kuratorium oraz organu prowadzącego – wypadła bardzo dobrze. 
Prawo zna  w sposób umoŜliwiający prowadzenie Zespołu Szkół. 
Swoje obowiązki wypełnia bardzo dobrze starając się wyjaśnić kwestie  nieznane. 
Nigdy nie słyszałem by Pani Dyrektor  szargała dobre imię Pani Sokołowskiej,  jeŜeli mówiła 
o Pani  to tylko w relacji pracodawca – pracownik. Nie moŜe mieć tu miejsca subiektywne 
odczucie pracownika. 
Dyrektor ma prawo kształtować stosunki pracy w swoim zakładzie pracy zgodnie a prawem. 
Decyzję o zamknięciu sklepiku podjęła  gdyŜ mieści  się to w jej kompetencji jako Dyrektora. 
Faktem jest, Ŝe  przy wypowiedzeniu umowy o pracę z radnym trzeba zawiadomić Radę 
Gminy   ale w trakcie wypowiedzenia umowy o pracę otrzymała Pani nową umowę o pracę 
ale na czas określony. 
Zatrudnienie nowego pracownika – dyrektor moŜe  zatrudnić nową osobę  jest to w jego 
kompetencji a Pani była juŜ przecieŜ na emeryturze. 
Moim zdaniem  to skargę naleŜy uznać za nie uzasadnioną. 
Wypłata 2500 zł. – jest to do decyzji Pani Dyrektor. 
Pani Dyrektor nigdy nie stoi kantem – murem, nie  twierdzi, Ŝe tego nie wypłaci. 
NaleŜności te  powstały wcześniej,  Pani je wypracowała  i  pomimo przedawnienia  moŜna je 
wypłacić,  uwaŜam, jednak, Ŝe nie moŜna tego łączyć , Ŝe to nie ma wpływu na skargę. 
Nie powinno do tego dojść ale pracownik świadomy swoich praw   winien wystąpić na 
piśmie. To, Ŝe Pani zgłaszała roszczenia słyszałem  ale mówiłem, Ŝe naleŜy wystąpić na 
piśmie – sprecyzować pisemnie. W sprawie roszczeń wątpliwych naleŜy zwrócić się  do Sądu 
co teŜ Pani uczyniła. 
Jest wyrok Sądu i  nastąpiła wypłata naleŜnych roszczeń. 
NaleŜy pilnować spraw pracowniczych. 
Czy Ŝąda Pani wglądu w  dokumenty przedstawione przez Panią Dyrektor i co to wniesie, 
byśmy nie przeciągali tego w czasie i byśmy  na kaŜdej sesji nie  zajmowali się ta sprawą. 
 
Pani Maria   Sokołowska – moŜecie podjąć decyzję, Ŝe skarga jest bezzasadna ale mimo to 
chciałabym odnieść się do  zarzutów Pani Dyrektor  gdyŜ są one dla mnie krzywdzące, zarzut  
szargania  dobrego imienia – przedstawiła cytat z czasopisma / Wspólnota/. 
Byłam  Radną  i Przewodniczącą Komisji Oświatowej -   czy  zadawałam Pani Dyrektor 
pytania  nie związane ze szkołą,  a Pani Dyrektor jest obraŜona, Ŝe  w ogóle o coś pytaliśmy. 
Sprawa moich kwalifikacji -  artykuł ukazał się w gazecie i poszło to w teren. 
Wiem, Ŝe są to sprawy  na powództwo cywilne. Chylę głowę przed Panem Wójtem – znawcą 
prawa ale dla mnie  opinie Pani Dyrektor podawane do prasy na mój temat były  krzywdzące. 
 



Wójt Gminy – skoro po tym artykule w prasie czuła się Pani  uraŜona trzeba było skierować 
sprawę do Sądu,  Rada Gminy nie moŜe podjąć uchwały  odnośnie  naruszania dóbr 
osobistych. 
 
Pani Maria Sokołowska -  wystąpiłam z tą skargą gdyŜ chcę  zwrócić uwagę  by kaŜda 
władza wiedziała, Ŝe jest drugi człowiek i trzeba go szanować.   
Nie mogę pewnych rzeczy pominąć i przejść obok obojętnie , w  tej szkole przepracowałam  
30 lat  - a  pani Dyrektor po moim pojawieniu się w szkole,  goni i pyta –  z kim się spotkała, 
po co   przyszła – czego chciała. 
 
Wójt Gminy –Pani Dyrektor dba o dobro szkoły, trudno by w czasie pracy ktoś przychodził i 
zabierał pracownikom czas rozmową, trzeba mieć umiar. To nie powinno być poruszane. 
MoŜe Pani mieć subiektywne poczucie krzywdy   ale z drugiej strony to wygląda inaczej. 
 
Pan Józef Wiszniewski – szanuje obie Panie ale słyszę takie słowa, Ŝe za kwotę 2500 zł. 
ciągacie się po Sądach – jest to dla mnie niezrozumiałe, ja bym ustąpił i starał się pogodzić. 
Odrzućmy wszelkie złości  a zróbmy miejsce dla miłości.  Nie róbmy tragedii. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – próbowaliśmy doprowadzić do ugody 
ale nic  z tego  nie wyszło. 
 
Wójt Gminy – od strony organu  nie wykluczamy wypłaty tych 2 500 zł.,  nie jest 
wykluczone Ŝe  Pani Dyrektor  rozpatrzy tą  sprawę i wypłaci , 
 niech  Pani napisze wniosek. 
 
Radny Jan Borowik -  sporo  ludzi w ciągu roku odchodzi na emerytury i naleŜy wypłacić 
im wszelkie naleŜności , jestem radnym juŜ dość długo ale nigdy jeszcze takiej sprawy nie 
było, dla mnie jest to jakiś paradoks. 
 
Wójt Gminy – odprawa z tytułu przejścia p. Sokołowskiej na emeryturę została wypłacona 
ale jako emerytka została ponownie zatrudniona, powstał nowy stosunek pracy   z którego 
umowa została wypowiedziana i powstała wątpliwość czy odprawa naleŜy się z ½ etatu czy z 
całego etatu. 
 
Pani Maria Sokołowska – dlaczego nie otrzymałam  odprawy po wypowiedzeniu umowy w 
2008 roku, przecieŜ wypowiedzenie umowy wiąŜe się z wypłatą odprawy. 
Umowa o pracę  skończyła by się w październiku i nie trzeba  było  by płacić odprawy z tej ½ 
etatu. 
 
Radny Jan Borowik -  z tego wynika , Ŝe moŜna dogadać się z  pracodawcą  i co roku brać 
odprawę. 
 
Wójt Gminy – nie trzeba zatrudniać emerytów. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi na działanie 
kierownika jednostki organizacyjnej gminy. 
 
 Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie  kierownika jednostki 
organizacyjnej gminy została podjęta  jednomyślnie – 14 za  i  stanowi załącznik do 
protokołu. 



 
Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska -  jeśli chodzi o kwestie finansowe to 
naleŜy zwrócić się z pismem i zostaną  rozwiązane. 
 
Ad.5 2/.  Pan Krzysztof Kalinowski - poinformował, iŜ przygotowany został program 
usuwania azbestu, jest on do wglądu w Urzędzie Gminy jeŜeli ktoś jest zainteresowany. 
Aby móc przystąpić do funduszu szwajcarskiego musieliśmy mieć  opracowany program 
usuwania azbestu  łącznie z inwentaryzacją. 
Program juŜ jest , będzie aktualizowany – mamy  bazę azbestową. 
 
Radny  Sławomir Ilczuk -  czy jeŜeli ktoś posiada azbest a nie jest ujęty w tym programie 
moŜe liczyć na jego zdjęcie i odbiór? 
 
Radny Tomasz Weremczuk -  sprawdziłem  osobiście przeliczając  ilość azbestu jaki został 
mi wykazany ze stanem faktycznym i są pewne nieścisłości. 
 
Pan Krzysztof Kalinowski – na razie mamy program  na 1 rok, ale  będzie teŜ on w latach 
następnych. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  przyjęcia „ Programu usuwania 
azbestu  z terenu Gminy Komarówka Podlaska”. 
 
 Uchwała w sprawie  przyjęcia „ Programu usuwania azbestu  z terenu Gminy 
Komarówka Podlaska”  została podjęta jednomyślnie – 14 za  i stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Ad.5 3/.  Wójt Gminy - proponowane zmiany dotyczą: 
1/ uporządkowania budŜetu   gdzie zakładaliśmy   190 tys. zł. wolnych środków  na koniec 
ubiegłego roku a nie było ich na koncie gdyŜ nie wpłynęły środki  z Urzędu 
Marszałkowskiego  za rozbudowę i  remont GCK . 
2/ remonty 3 świetlic wiejskich – zmienia się zakres  robót i trzeba dołoŜyć środki, 
część pokrywamy z funduszu sołeckiego  ale część  z ogólnego. 
3/ przesunięcia środków  z zadań zleconych  realizowanych przez GOPS – świadczenia 
rodzinne , alimentacyjne itp. do budŜetu Urzędu Gminy gdyŜ  będziemy  je wykonywać  
w Urzędzie Gminy -  o miesiąca marca reorganizacja w UG przejęcie tych zadań od GOPS. 
 
Skarbnik Gminy  - przedstawiła propozycje zmian uchwały budŜetowej na 2012 rok – 
załącznik do protokołu. 
Po stronie dochodów zwiększamy budŜet o kwoty: 
 – 1500 zł. / decyzja wojewody na zadania zlecone/, 
-  222 232 zł. ponadplanowe dochody tytułem realizacji zadania – rozbudowa i remont Domu 
Kultury , 
- 8 954 zł.  realizacja zadania Paintball w gminie. 
Po stronie wydatków zwiększenie o kwoty: 
-  1 000 zł. – zadania zlecone realizowane przez GOPS 
- 500 zł., zadania realizowane przez UG/ realizacja programu rządowego/. 
- 8 885 zł. -  pomoc finansowa dla Powiatu Radzyńskiego na zakup ambulansu, 
- 32 301  zł.  na remont budynków uŜyteczności publicznej. 
Przychody budŜetu gminy zmniejszyć o kwotę 190 tys. zł./ wolne środki/. 



Przedstawiła  zmianę dotyczącą  przeniesienia zadań realizowanych przez GOPS 
wynikających z ustawy o zasiłkach rodzinnych i ustawy o funduszu alimentacyjnym do 
Urzędu Gminy. 
 
Radny Bogdan Wetoszka – czy wcześniej nie dało się przewidzieć tych dodatkowych prac? 
 
Wójt Gminy – nie  zawsze , niektóre moŜna było przewidzieć, często tez są to roboty 
zamienne. 
Największe prace dodatkowe zostały wykonane w Brzezinach. 
 
Pan Józef Wiszniewski – sołtys wsi Brzeziny – zostanie  wykonany duŜy remont ale to juŜ 
będzie słuŜyło nam na lata,  będziemy bardzo wdzięczni za ten remont. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetu p. Tomasz Weremczuk – opinia naszej Komisji jest 
pozytywna. 
  
Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 
2012 rok. 
 
Uchwała w sprawie zmiany  uchwały budŜetowej na 2012 rok została podjęta 
jednomyślnie – 14 za  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 5. 4/ Wójt Gminy – Samodzielny Publiczny  Zakład Opieki Zdrowotnej w Radzyniu 
Podl. zakupił nowy ambulans sanitarny z wyposaŜeniem medycznym. Koszt zakupu 
ambulansu 426 480zł., zakup na raty  48 rat po 8 885 zł. Cel zakupu to wysokie koszty  
ponoszone na transport międzyszpitalny pacjentów powiatu radzyńskiego.  Z uwagi na bardzo 
trudną sytuację finansową   Dyrektor Szpitala zwrócił się  o wsparcie finansowe  zapłatę 
jednej raty w roku  przez okres 3 lat. Sprawa  dotyczy wszystkich samorządów powiatu 
radzyńskiego. 
W roku bieŜącym  proponuję  zapłatę  1 raty . 
 
Radny  Jan Borowik -  wszystkim dokładamy, zbieramy Ŝywność dla Szpitala , ale jak my 
potrzebujemy pomocy to nam nie ma komu  pomóc. 
 
Wójt Gminy – nie moŜemy wyłamać się z tego gdyŜ jest to sprawa społecznie bardzo waŜna. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski – jedna karetka została juŜ 
wcześniej zakupiona i bardzo dobrze to funkcjonuje. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetowej p. Tomasz  Weremczuk -  opinia naszej Komisji jest 
pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi  Radzyńskiemu na zakup ambulansu sanitarnego. 
 
 Uchwała w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu  na 
zakup ambulansu sanitarnego  została podjęta  w głosowaniu: 13 za, 1 radny wstrzymał 
się od głosu/ obecnych 14/ i stanowi załącznik do protokołu. 
 



Ad. 5. 5/ Wójt Gminy – kolejna pomoc Powiatowi  Radzyńskiemu tyczy  internetu 
szerokopasmowego . W  związku z rozpoczęciem realizacji projektu „ Regionalna Sieć 
szerokopasmowa Lublin północny – wschód”  do którego przystąpiliśmy uchwałą  
nr XV/77/2008  z dnia 27 luty 2008r. Starosta  Powiatu Radzyńskiego zwrócił się  z prośbą  
o zabezpieczenie w budŜecie roku 2012 kwoty wynikającej z naszego udziału w 
realizowanym przedsięwzięciu – 41 498,31zł. Szczegółowe zasady współpracy zostaną  
zawarte w porozumieniu.  Sprawa tyczy 4 powiatów. 
 
Przewodniczący Komisji BudŜetu Tomasz Weremczuk -  opinia naszej Komisji jest 
pozytywna. 
 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Radzyńskiemu na realizację projektu „ Regionalna Sieć szerokopasmowa Lublin 
północny –wschód „  realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Lubelskiego 2007-2013, Oś Priorytetowa IV – Społeczeństwo Informacyjne, 
Działanie 4.1  Społeczeństwo Informacyjne, współfinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego. 
 
 Uchwała  w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu na 
realizację projektu „ Regionalna Sieć szerokopasmowa Lublin północny –wschód „  
realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Lubelskiego 2007-2013, Oś Priorytetowa IV – Społeczeństwo Informacyjne, Działanie 
4.1 Społeczeństwo Informacyjne , współfinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego została podjęta  jednomyślnie – 14 za i stanowi  
załącznik do protokołu. 
 
Ad.6. Pan Krzysztof Stańko -  czy występował Pan Wójt o warunki techniczne na remont  
naszej kapliczki, na który przeznaczyliśmy fundusz solecki 2012 roku. 
 
Wójt Gminy – jeszcze nie ale na pewno to zrobię i remont będzie wykonany. 
Koszt energii na oczyszczalni  2010 rok – 35 970 zł., zaś 2011r – 38 184 zł. 
Na remont dachu na budynku UG jest 3 letnia gwarancja i na remont figury św. Floriana – tez 
jest 3 letnia gwarancja. 
 
Radny Sławomir Ilczuk – w niedzielę odbył się  turniej piłki  siatkowej o puchar Wójta 
Gminy – dziękuję. 
 
Pan Stanisław Golanko – co robić z budynkiem naszej szkoły, jest co raz bardziej niszczony. 
 
Wójt Gminy -  trzeba przygotować do sprzedaŜy gdyŜ  nie widzę moŜliwości finansowych 
by go remontować. 
 
Radny Bogdan Wetoszka – jest to  zabytkowy pałac łącznie z parkiem i  remont  tego 
budynku to milionowe kwoty. 
 
Radny Andrzej Kowalczuk -  firma Centertel odwołała się   do wojewody i ta wieŜa na 
posesji p. NóŜki będzie stawiana – co moŜemy  jeszcze  zrobić? 
 
Wójt Gminy – dalej pisać protest, powtórzyć go i wysłać do  wojewody. 
 



Radny Bogdan Wetoszka -  naleŜy zaproponować alternatywną lokalizację. 
 
Radna Renata Łukaszuk – podziękowania dla Pana Wójta  za uruchomienie linii 
autobusowej przez Kolembrody. 
 
Ad.9. Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – po wyczerpaniu porządku 
obrad  dokonała zamknięcia  obrad sesji. 
Podziękowała  wszystkim za udział. 
 
 Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant     Przewodnicząca Rady  Gminy 
 
        Wiesława Troć                       Marta  Grabińska 
 
 
 Protokół  sporządzono dnia  29 lutego 2012 roku 
 Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia  02 marca 2012r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



WYKAZ  UCHWAŁ 

RADY GMINY  KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji  w  dniu  23 lutego  2012 roku 

 
 

 
Uchwała Nr  XII/79/2012  w  sprawie przyjęcia „ Programu usuwania azbestu  
z terenu Gminy Komarówka Podlaska”   
 
Uchwała Nr  XII/80/2012  w  sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2012 
rok. 
 
Uchwała Nr  XII/81/2012  w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Radzyńskiemu  na zakup ambulansu sanitarnego   

 
Uchwała Nr  XII/82/2012  w sprawie  udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Radzyńskiemu na realizację projektu „ Regionalna Sieć 
szerokopasmowa Lublin północny –wschód „  realizowanego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego 2007-2013, 
Oś Priorytetowa IV – Społeczeństwo Informacyjne, Działanie 4.1 
Społeczeństwo Informacyjne , współfinansowanego ze środków Europejskiego 
Funduszu Rozwoju Regionalnego . 
 
Uchwała Nr XII/83/2012    w sprawie  rozpatrzenia skargi na działanie  
kierownika jednostki organizacyjnej gminy  
 


